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Hoi BERRA

Goed om dit te bespreken, alleen kunnen we er nu nog niet direct iets mee. Wanneer de covid vaccinatie overgaat naar het

reguliere vaccinatie programma is het ook logisch over het budget te hebben wat erbij hoort. Dan is de vraag hoe de inkoop gaat

plaatsvinden, in normale situatie gebeurt dat via rivm/dvp via aanbestedingen maar de vraag is natuurlijk wanneer de markt

daar geéigend voor is mbt covid. Voorlopig nog niet lijkt me.
We zijn op dit moment met pdcl19 in gesprek over deze lange termijn en het landen van covid in regulier programma. Dus goed
om budget daar cok in mee te nemen.

Daarnaast werken we vanuit PG aan een lange termijn praatstuk over pandemic preparedness en wat daar voor nodig is, zoals

beschikbaarheid van vaccins, voor de BR van 12 maart. Daar kan dit ook element in zijn.
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Dit helpt zeker voor het moment.

Als vanochtend besproken, kan ik met garanderen dat dit ook op langere termijn voldoende zal zijn.

Tegelijk moeten we ook breder bespreken voor hoe lang de aankoop van COVID-vaccins uit dit budget moet blijven
komen, of wanneer we een aparte budgetlijn nodig gaan hebben voor de aankoop van vaccins voor de volgende winter?

Wanneer gaat aankopen via deze budgetlijn over naar een meer generale inkoop van vaccins, zoals voor de griep?

Daarom ookevenin-gekopieerd.

Wellicht een aparte overleg waard?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Zoals beloofd nog even de uitkomst van de gesprekken met FIN over de financién.

We zijn overeengekomen om ons budget voor de aanschaf vaccins op te hogen met 5.1.2b

Het totale kasbudget komt dan uit op circa [INNNENEGENEEEE

Met deze uitkomst voldoen we aan de lijn die we eerder (2 februari jl) hebben gecommuniceerd aan de Kamer, namelijk:
Nederland opteert altijd voor ons pro-rata-deel en in vrijwel alle gevallen ook voor een aandeel in een eventueel surplus.

Mochten we nog meer vaccins aan willen schaffen, nemen we tijdig de collega’s van financién mee.

Groet


